



# Norsk Pointerklub

REFERAT  
STYREMØTE  
29.05.2017

<b>MØTETYPE</b>	Telefonmøte
<b>MØTELEDER</b>	Sven-Tore
<b>PROTOKOLLFØRER</b>	Sven Tore
<b>DELTAKERE</b>	Thomas, Wiggo, Kjetil, Marianne Meldt forfall: Ann-Karin, Torstein, Leiv Jonny

Sven-Tore ønsket velkommen!

Emner på dagsordenen

## SAK 29/17

### NYTT STYRE:

<b>DISKUSJON</b>			
Styrets leder ønsket nye styremedlemmer velkommen.			
<b>KONKLUSJONER</b>			
<b>GJØREMÅL</b>	<b>ANSVARLIG</b>	<b>TIDSRISTDATOER</b>	

## SAK 30/17

### ØKONOMI/KASSERER

<b>DISKUSJON</b>			
Per Dahle blir ny kasserer og regnskapsansvarlig, styret har vedtatt å gå til innkjøp av et regnskapsprogram til en ca 4-5000.-. Klubben vil med dette spare endel på utg ifbm regnskapshonorar til et regnskapsfirma. Det vil komme et estimert budsjett for 2018 i nov –des 2017.			
<b>KONKLUSJONER</b>	Torstein tar kontakt med Per Dahle og de blir enige rutinene rundt regnskap.		
<b>GJØREMÅL</b>	<b>ANSVARLIG</b>	<b>TIDSRISTDATOER</b>	
Få kontroll på klubbens midler og fremlegge dette i kvartal regnskap. Momsrefusjon sendes innen fristen. Opptelling av materialhenger før 1/7	Per Dahle STK	30 juni. 30 juni.	

**SAK 31/17****INNKOMMET  
MAIL/POST**

<b>DISKUSJON</b>		
Elektroniske registreringer for utstillingskritikker. Info er sendt alle DRer. Brev fra Autoriserte hundedommernes forening. Mail sendt styremedlemmer.		
<b>KONKLUSJONER</b>	Styret er enstemmig til at NPK ønsker å gjennomføre dette på sine utstillinger. Mail fra AUDF er positivt mottatt og AR har utarbeidet en liste.	
<b>GJØREMÅL</b>	<b>ANSVARLIG</b>	<b>TIDSFRISTDATOER</b>
Liste sendes iht mail.	Bente Bergersen	1/7

**SAK 32/17****Styre – ny sekretær**

<b>DISKUSJON</b>		
Ny sekretær.		
<b>KONKLUSJONER</b>	Det arbeides med å ansette en ny sekretær, styret har fordelt litt arbeid for å lette jobben sekretæren har ansvaret for.	
<b>GJØREMÅL</b>	<b>ANSVARLIG</b>	<b>TIDSFRISTDATOER</b>
Sven-Tore har ansvaret for medlemslistene. Bente Bergersen har ansvar for søknadene til utstillingene. Marianne Sagstad har ansvar for søknadene til prøvene. Utarbeide en årskalender over styremøter iht diverse frister	Leder	1/7

**SAK 33/17****AR:  
PROSEDYRER/MEDLEMMER**

<b>DISKUSJON</b>		
Styret har oppnevnt Thomas Engh som avlsrådets leder, med seg i avlsrådet har han Bente Bergersen, Ketil Kirkhus, Isa Merete Sørli, det arbeides også med å få en til inn i utvalget Omeland vil også hjelpe til med statistikker etc. Avlsrådet ønsker også å få et samarbeid mellom Norge, Sverige og Danmark i forhold til avl. Torstein har også en ide om system for å ha kontroll på oppdateringen av RAS og se utviklingen på.		
<b>KONKLUSJONER</b>	Thomas holder styret orientert om arbeidet som blir gjort i avlsrådet	
<b>GJØREMÅL</b>	<b>ANSVARLIG</b>	<b>TIDSFRISTDATOER</b>
Oppdatere RAS, Ole Ingebrigtsen har fått vinterens resultater på plass. Godkjenne innkomne søknader på avlshunder Oppfordre eier av aktuelle avlshunder om å sende inn egenerklæring skjema Admin kode for telefonmøte sendes leder AR	AR AR AR STK	1/7 3/6 Fortløpende Omg.

## FKF FUGLEHUNDTINGET 2017

### SAK 34/17

DISKUSJON		
Sakspapirer er sendt ut til info, det ble en diskusjon rundt pkt 3.5. Tema ble også diskutert på RS (fredag)		
KONKLUSJONER	Leder og Torstein Dehn representerer NPK på Fuglehundtinget 10/6-17.	
GJØREMÅL	ANSVARLIG	TIDSFRISTDATOER

### SAK 35/17

## RU – MØTE SANDEFJORD 9/6

DISKUSJON		
Nytt VM reglement.		
KONKLUSJONER	Fristen må bli utsatt.	
GJØREMÅL	ANSVARLIG	TIDSFRISTDATOER
Sven – Tore og Thomas stiller på møte		

### SAK 36/17

## FUGLEHUNDEN AS

DISKUSJON		
Generalforsamlingen avholdes i forkant av møte i RU, som igjen er i forkant av Temamøte tilknyttet Fuglehundtinget 2017.		
KONKLUSJONER	Sakspapirer sendt ut som info. Fuglehunden er blitt et blad med godt innhold.	
GJØREMÅL	ANSVARLIG	TIDSFRISTDATOER
Sven-Tore og Thomas stiller på møte		9/6

**SAK 37/17****EVENT**

<b>DISKUSJON</b>		
<p>Poengberegning for Pointercupen, styret har vedtatt å sette ned et utvalg etter vedtak på RS 2017, som skal arbeide med dette. Utvalget vil bestå av Thomas Engh, Wiggo Ditlefsen, Ole Ingebrigtsen og DR fra hele landet.</p> <p>Forslag på mail fra Torstein punkt 3: regnskapet for 2016 levert til NKK for momsrefusjon blir ivaretatt, punkt 4: Sven-Tore vil oppfordre DR`ene til å søke Studieforbundet Natur &amp; Miljø midler for sine arrangement, punkt 6: Torstein ønsker at saker må være tilstrekkelig styrebehandlet før de blir lansert, dette er tatt til etterretning.</p> <p>Prøvekomite Hovedprøve 2017 består av følgende: Sven- Tore Kittilsen, Katrin Gonsholt, Torstein Dehn, Wiggo Ditlefsen, Tore Husebø og Marianne Sagstad</p> <p>Styremedlem trakassert på sosiale medier, styre ser på dette. Saken er rapportert.</p>		
<b>KONKLUSJONER</b>		
<b>GJØREMÅL</b>	<b>ANSVARLIG</b>	<b>TIDSFRISTDATOER</b>
	Alle	